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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Napirenden van még a Honvédelmi Minisztérium elköltöztetése? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Szakmai körökben általános megdöbbentést keltett a 2014. évi választásokat követő első
kormányülés után elhangzott bejelentetés, miszerint a Kormány el akarja költöztetni a
Honvédelmi Minisztériumot a fővárosból . Hende Csaba honvédelmi miniszter K/1578 . számú
kérdésemre adott, 2014. október 29-én kelt írásbeli válaszából tudható, hogy a Honvédelm i
Minisztérium meg is kezdte a költözés előkészítését, és errő l „Nem nyilvános” kezelési jelzésű
előterjesztést nyújtott be a Kormány részére .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy továbbra is napirenden van-e a Honvédelmi Minisztériu m
Székesfehérvárra vagy bármilyen más telephelyre történő elköltöztetése? Ha igen, kérem,
tájékoztasson, hogy mikor, hova költöztetik a Honvédelmi Minisztériumot, valamint mekkor a
lesz annak a költsége! Továbbá kérem, indokolja meg, milyen szakmai érvek szólnak a
Honvédelmi Minisztérium elköltöztetése mellett !

Budapest, 2016 . december 8 .
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Demeter Márta
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